

會務報告 Announcements 12-06-2020

1. 經長執同工會商討之後, 2021年長執同工們的具體分工如下:
吳燕姊妹 (司庫), 陳珣瑩姊妹(教育), 徐霄弟兄(行政), 張龍生弟兄和王衛峰弟兄(主日敬拜), 蔣姝妍姊妹和王瑞瑋姊妹(團契), 劉效耶姊妹(家庭), 黎明德弟兄(信息管理), 關冠賢弟兄(秘書助理), 伍沛長老(秘書, 關懷), 彭澤寧長老(副主席, 場地, 宣教), 何曉彤牧師(主席)。

The ministry assignments for the 2021 ED board were decided as follows: sister Yan Wu (Treasurer), sister Hsun-Ying Chen (Education), brother Tom Hsu (Administration), brothers Lung Sang Cheung and Wayne Wang (Sunday Worship), sisters Susan Rofe and Alice Hwang (Fellowship), sister Sylvia Wu (Family) brother Alex Lai (Information Administrator), brother Quon Kwan (Assistant Secretary), elder Tony Ng (Secretary and Care), elder Ephraim Pang (Vice-chair, facility, and mission) and pastor Tom He (Chair).

會務報告 Announcements 12-06-2020

- 2. 長執同工會決定成立一個會章修訂委員會。弟兄姐妹們若對教會的會章修訂有任何建議請與伍沛長老聯繫。**
The ED board has decided to form a By-laws Amendment Committee. If anyone has suggestions about amending the church by-laws, please contact elder Tony Ng.
- 3. 長執同工會決定每個月的第三個主日為“教會家庭時間”，在崇拜聚會之後就教會的事工和弟兄姐妹們關心的問題跟大家溝通。歡迎弟兄姐妹們都來參加。**
The ED board has decided to resume our “Church Family Time” after the worship service on the third Sunday of each month. We will give church ministry updates and have Q&A time. Everyone is encouraged to join.
- 4. 傳福音訓練課程“如何把你的信仰與人分享”將於12月6(本星期日)以及 13, 20, 和27日的下午3:00-4:30 舉行。歡迎弟兄姐妹前來參加。**
There will be an evangelism training class “How to Share Your Faith with Others” on December 6 (this Sunday), 13, 20 & 27 from 3:00-4:30pm. Everyone is welcome to join.

會務報告 Announcements 12-06-2020

5. 從明年1月開始，我們將有為期8周的“幸福小組”聚會，藉著網絡傳福音。目前，我們開始征召參與“幸福小組”服事的同工。凡有心參與“幸福小組”服事的，請與戴士鵬弟兄和何牧師聯繫。

Starting from January, we will hold an 8-week seeker's class to share the gospel online through small group gatherings. We need more co-workers in this ministry. If you want to join the ministry team, please contact brother Stanley Tai and pastor He.

6. 我們將於12月26日舉辦網絡“聖誕佳音佈道會”，主題是“火後有微小的聲音”，講員是來自休士頓的段永輝弟兄。鼓勵弟兄姐妹們都通過禱告禁食的方式參與這個事工。願意參與者請點擊 [禁食禱告鏈 Fast Link](#)。

We will hold a Christmas Evangelistic Meeting on December 26 online titled “A Gentle Whisper After the Fire”. Our guest speaker will be brother Duan from Houston. If you want to support this ministry through prayer and fasting, please signup at this link [禁食禱告鏈 Fast Link](#)

會務報告 Announcements 12-06-2020

7. 本週 “2-1-1 讀經計劃” :查考希伯來書 7:1-28; 背誦經文是希伯來書3:14 “我們若將起初確實的信心堅持到底，就在基督裡有分了。” 每日閱讀經文是箴言29章到傳道書4章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study Hebrews 7:1-28; Bible memory verse is Hebrews 3:14 “We have come to share in Christ, if indeed we hold our original conviction firmly to the very end.” Bible reading: Proverbs 29-Ecclesiastes 4.